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Marszałkowie o metropoliach i sądach

 Nie ma zgody na tworzenie metropolii, które zagroziłyby istnieniu województw – uzgodnił Konwent Marszałków
Województw obradujący w opactwie benedyktyńskim w Tyńcu. W opinii samorządowców tworzenie ich byłoby
budowaniem nowych, niepotrzebnych organów administracji. Marszałkowie zaapelują też do ministra sprawiedliwości, by
nie likwidować małych sądów rejonowych.
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Podczas obrad Konwentu marszałkowie województw dyskutowali nad pomysłem uchwalenia ustawy metropolitarnej.
MSWiA zaproponowało, by każde miasto, które porozumie się z okolicznymi gminami i wykaże, że w aglomeracji mieszka
ponad pół miliona osób, mogło dostać status metropolii.
“Konwent marszałków wyraża opinię, że projektowane regulacje w bardzo ograniczonym zakresie odpowiadają na
rzeczywiste potrzeby, oczekiwania i wyzwania dotyczące polityki miejskiej państwa” – czytamy w projekcie oficjalnego
stanowiska, które ma zostać przedstawione 10 listopada na zjeździe Związku Województw w Szczecinie.
Konwent Marszałków Województw przyjął także apel do ministra sprawiedliwości Zbigniewa Ćwiąkalskiego, by nie
likwidować małych sądów rejonowych. Zdaniem samorządowców administracja powinna być bliżej ludzi, a nie się od nich
oddalać. W apelu zawarta została także sugestia, “by na przyszłość plany związane z działaniem administracji w terenie
minister konsultował z marszałkami, bo to oni jako administracja samorządowa poniosą w opinii publicznej
odpowiedzialność”.


